## Berjaya Sports Toto: Overall winner of KPMG Shareholder Value Award 2011

Berjaya Sports Toto (BToto) emerged as the overall winner of the KPMG Shareholder Value Award 2011 for generating the highest percentage of economic profit/invested capital (EP/IC) among the country's top 100 public-listed companies. BToto was also the top winner for the sevices sector category.

BToto was very honoured to be named the overall winner of the annual KPMG Shareholder Value Award 2011 and the sectoral winner for the 6<sup>th</sup> time ever since the awards program was inaugurated in 2002.

The coveted awards program acknowledges Malaysia's top companies in terms of shareholder value creation. It is designed to promote corporate excellence through enhancing levels of disclosure and setting exemplary industry good practice.

The award was presented by Mohamed Raslan Abdul Rahman, Managing Partner, KPMG Malaysia to BToto executive director, Vincent Seow at a ceremony on 13 October 2011.

BToto hopes to continue generating shareholder value as well as playing an active role in contributing to the society in which it operates through diverse CR initiatives.

## 成功多多博彩荣获 2011 年度毕马威最佳股东价值奖

成功多多博彩是我国 100 家顶尖上市公司当中创造出最高百分比的经济盈利/投资资本比率(EP/IC),因 而获得 2011 年毕马威股东价值奖的总冠军。成功多多也在服务领域组中夺冠。

成功多多非常荣幸,能够荣获 2011 年度毕马威股东价值奖的整体冠军以及自 2002 年推介的领域组奖项以来,第6度赢取领域组冠军。

该奖项的成立旨在肯定为股东创造高度价值的大马顶尖公司,并且通过提升企业信息公开程度和设定良好的模范行業操作,来促进企业迈向卓越。

毕马威管理伙伴莫哈末罗斯兰日前在 2011 年 10 月 3 日的一场颁奖典礼上,颁发有关奖项给成功多多执行董事萧瑞彬。

成功多多希望能持续为股东们创造价值,并且通过履行多元化企业社会责任活动,积极地扮演奉献社会的角色。